



Amendment to the Skate Canada New Brunswick bylaws

Amendments to the Skate Canada New Brunswick bylaws must be submitted for consideration no later than June 22, 2023. Detail on submission is included in Skate Canada New Brunswick Bylaws, Article 8.

Article 8 Amendment of By-Laws

8.1 Amendments – These By-laws may only be amended, revised, repealed or added as follows:

- a) The By-laws will only be changed through agreement by Special Resolution at an Annual General Meeting or Special General Meeting.
- b) The By-laws may be proposed, amended or repealed by Ordinary Resolution of the Directors at a meeting of the Board. The Directors will submit the Bylaw proposal, amendment, or repeal to the Members at the next Members Meeting, and the Members may, by Special Resolution, confirm, reject, repeal, or amend the Bylaw proposal, amendment. The Bylaw confirmation, amendment, or repeal is effective from the date of the Ordinary Resolution of the Directors. The Bylaw confirmation, amendment or repeal ceases to have effect if it is not

Amendement aux règlements administratifs de Patinage Canada Nouveau-Brunswick

Les amendements aux règlements administratifs de Patinage Canada Nouveau-Brunswick doivent être soumis en vue de leur prise en considération au plus tard le 22 juin 2023. Des détails sur leur présentation se trouvent dans les Règlements administratifs de Patinage Canada Nouveau-Brunswick, article 8.

Article 8 Amendements des règlements administratifs

8.1 Amendements – Ces règlements administratifs ne peuvent être amendés, révisés, abrogés ou ajoutés que selon ce qui suit :

- a) Les règlements administratifs ne seront modifiés que par résolution extraordinaire acceptée lors d'une AGA ou d'une réunion extraordinaire.
- b) Des règlements administratifs peuvent être proposés, modifiés ou abrogés par résolution ordinaire des administrateurs lors d'une réunion du CA. Les administrateurs doivent soumettre le règlement administratif proposé, modifié ou abrogé aux membres, à la prochaine réunion des membres, et les membres pourront, par résolution extraordinaire, l'accepter, le rejeter ou l'abroger.

Skate Patinage NB

PO Box 8031 DIEPPE PO,

600 Dieppe Blvd, Dieppe NB E1A 9M7

www.skatenb.org



**Skate
Patinage
NB**



submitted to the Members at the next Members Meeting or if it is rejected by the Members at such meeting.

- c) Proposals, amendments, or repeals to the By-laws may be submitted by a Member. A Bylaw proposal, amendment, or repeal submitted by the Board must be signed by the Chairperson. A Bylaw proposal, amendment, or repeal submitted by a Member must be signed by the Member.
- d) Proposals, amendments, or repeals to the By-laws must be submitted in writing to the Registered Office of the Corporation ninety (90) days in advance of the Members Meeting at which they are to be considered. Proposals, amendments, or repeals to the By-laws shall be sent by the Corporation to each Member and each Director sixty (60) days prior to the date of the Members Meeting at which they are to be considered. Each Member and each Director shall have until forty-five (45) days prior to the date of such Members Meeting to respond, via written submission to the Registered Office, to any such proposals, amendments, or repeals. The Corporation shall notify each Member and each Director of any

L'acceptation, le rejet ou la modification du règlement administratif ainsi présenté entrera en vigueur à compter de la date de la résolution ordinaire des administrateurs. L'acceptation, le rejet ou la modification d'un règlement administratif n'a plus aucun poids si une telle proposition n'est pas soumise aux membres, à la prochaine réunion des membres, ou si une telle proposition est rejetée par les membres lors de cette réunion.

- c) Les propositions, modifications et abrogations aux règlements administratifs peuvent être soumises par un membre. Les propositions, modifications et abrogations aux règlements administratifs soumises par le CA doivent être signées par le président du CA. Les propositions, modifications et abrogations aux règlements administratifs soumises par un membre doivent être signées par ce membre.
- d) Les propositions, les modifications et les abrogations aux règlements administratifs doivent être soumises, par écrit, au siège social de l'Association quatre-vingt-dix (90) jours avant la réunion des membres où elles seront examinées. Les propositions, les modifications et les abrogations aux règlements administratifs

Skate Patinage NB

PO Box 8031 DIEPPE PO,

600 Dieppe Blvd, Dieppe NB E1A 9M7

www.skatenb.org



**Skate
Patinage
NB**



such responses (30) days prior to said Members Meeting.

8.2 Effective Date – By-laws amendments are effective from the date of the resolution of the Directors unless rejected or amended by the voting Members at a meeting of the Members.

Skate Canada New Brunswick's Bylaws can be found [online](#).

If you have any questions regarding submission, please contact executivedirector@skatenb.org

doivent être soumises, par écrit, à chaque membre et à chaque administrateur soixante (60) jours avant la réunion des membres où elles seront examinées. Chaque membre et chaque administrateur doit avoir quarante-cinq (45) jours avant la tenue de la réunion des membres pour répondre, par écrit, au siège social de l'Association, à toute proposition, à tout amendement ou à toute abrogation. L'Association doit informer chaque membre et chaque administrateur de ces réponses trente (30) jours avant la réunion des membres.

8.2 Date d'entrée en vigueur – Les modifications aux règlements administratifs sont en vigueur à partir de la date de la résolution des administrateurs, à moins qu'ils n'aient été rejetés ou amendés par vote des membres à une réunion des membres.

Les Statuts et règlements administratifs de PCNB se trouvent [en-ligne](#).

Pour toute question concernant la présentation d'amendements, veuillez contacter executivedirector@skatenb.org

Skate Patinage NB

PO Box 8031 DIEPPE PO,
600 Dieppe Blvd, Dieppe NB E1A 9M7
www.skatenb.org



**Skate
Patinage
NB**



Skate Patinage NB

PO Box 8031 DIEPPE PO,
600 Dieppe Blvd, Dieppe NB E1A 9M7
www.skatenb.org



**Skate
Patinage
NB**